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Abstract (en)
[origin: KR20230015833A] The present invention relates to a balance spring which is intended to be provided with the balance of a horological
movement, the balance spring being made of alloy composed of a possible small amount of other elements selected from Nb, Ti, H and O, C, Fe,
N, Ni, Si, Cu and Al, and comprising, based on wt%:1-80% of the Ti content; 0.17-2% of the H content; 0.3% or less of the total content of all other
elements; and the balance being 100% of Nb. The present invention also relates to a manufacturing method thereof, which comprises a step of
thermochemically processing a blank which is made of Nb and Ti alloy in the atmosphere comprising hydrogen to enrich the Nb and Ti alloy with
hydrogen in an interstitial type. Therefore, the error of the intermediate temperature may be reduced.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un ressort spiral destiné a équiper un balancier d'un mouvement d'horlogerie, caractérisé en ce que le ressort spiral
est réalisé dans un alliage constitué :- de Nb, Ti, H et de traces éventuelles d'autres éléments choisis parmi O, C, Fe, N, Ni, Si, Cu et Al,avec les
pourcentages en poids suivants :- une teneur en Ti comprise entre 1 et 80%,- une teneur en H comprise entre 0.17 et 2%,- une teneur totale pour
I'ensemble des autres éléments inférieure ou égale a 0.3% en poids,- la balance pour atteindre 100% étant constituée du Nb.La présente invention
concerne également son procédé de fabrication avec une étape de traitement thermochimique d'une ébauche réalisée dans un alliage de Nb et de
Ti dans une atmosphere comprenant de I'hydrogene de fagon a enrichir I'alliage de Nb et de Ti avec de I'hydrogéne sous forme d'interstitiels.
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